
Zápisnica

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Nižnej Boci konaného
dňa 25.04.2025 o 17.00 hod. v zasadacej miestnosti obecného úradu

Prítomní:          Starostka : Mgr. Silvia Skusilová
                           Poslanci : Martin Lichardus

Ing. Peter Matejko 
Anna Trajteľová
Ing. Tomáš Hellebrandt

Neprítomní: Mgr. Silvia Rísiková – ospravedlnená
Ďalší prítomní:        Hlavná kontrolórka PhDr. Desana Stromková 

Verejnosť:          

Návrh programu:

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu zasadnutia
2. Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice
3. Kontrola plnenia uznesení
4. Schválenie zriadenia Centra zdieľaných služieb so sídlom v Liptovskom Hrádku
5. Príprava akcie 740. výročie prvej zmienky o obci.   
6. Rôzne
7. Ukončenie

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu zasadnutia
Zasadnutie obecného zastupiteľstva /ďalej iba OZ/ zahájila a viedla starostka obce. Privítala prítomných,  
ospravedlnila poslankyňu Mgr. Silviu Rísikovú a skonštatovala, že na zasadnutí sú prítomní štyria poslanci, 
a preto ho v zmysle § 12 ods. 7) zákona 369/90 Zb. o obecnom zriadení prehlásila za uznášania schopné.  Návrh 
programu bol poslancom zaslaný emailom. 
Navrhnutý program zasadnutia   poslanci schválili  všetkými hlasmi.  (uznesenie č. 18/2025, za 4 – Ing. Peter 
Matejko, Ing. Tomáš Hellebrandt,  Martin Lichardus, Anna Trajteľová - proti 0, zdržal sa 0)

K bodu 2. Určenie zapisovateľa, overovateľa zápisnice
Za overovateľa zápisnice bola starostkou určená  Anna Trajteľová, za zapisovateľku zasadnutia OZ bola určená 
starostka.
Poslanci zobrali na vedomie overovateľa a zapisovateľku všetkými hlasmi (uznesenie č. 19/2025, za 4 – Ing. 
Peter Matejko, Ing. Tomáš Hellebrandt,  Martin Lichardus, Anna Trajteľová - proti 0, zdržal sa 0)

K bodu 3. Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia  28.03.2025 
Všetky prijaté poverujúce uznesenia sú splnené alebo sa priebežne plnia.
Poslanci zobrali na vedomie kontrolu plnenia uznesení všetkými hlasmi .  (uznesenie č. 20/2025, za 4 – Ing. Peter 
Matejko, Ing. Tomáš Hellebrandt,  Martin Lichardus, Anna Trajteľová - proti 0, zdržal sa 0)

K bodu 4. Schválenie zriadenia Centra zdieľaných služieb so sídlom v Liptovskom Hrádku
Zmluva o zriadení Centra zdieľaných služieb (ďalej len CZS), bola predmetom rokovania na minulom zasadnutí 
OZ dňa 28.03.2025. CZS v Liptovskom Hrádku bude pre obce Horného Liptova (obce pôvodne združené v 
spoločnom stavebnom úrade) zabezpečovať činnosti na úsekoch preneseného výkonu štátnej správy: stavebný 
poriadok, špeciálny stavebný úrad, vodná správa, životné prostredie a ochrana prírody, školstvo a úlohy v ďalších 
oblastiach (podateľňa, registratúra, poradenstvo a konzultácie). Do konca apríla je potrebné uzatvoriť novú 
zmluvu o zriadení spoločného obecného úradu. CZS služieb bude po dobu troch rokov spolufinancované z 
externých zdrojov prostredníctvom projektov na prevádzku SOÚ. Udržateľnosť projektu CZS v súlade s 
podmienkami Zmluvy o poskytnutí prostriedkov mechanizmu č. SFR-OEP5-2025/000855, je stanovená na 5 
rokov, z toho vyplýva, že 2 zvyšné roky budú platiť CZS združené obce a mechanizmus platieb, uvedený v  
zmluve je podľa počtu konaní nie na počet obyvateľov, ako dostávame dotácie zo štátneho rozpočtu na 
prenesený výkon štátnej správy.



Starostka vysvetlila poslancom mechanizmus vyúčtovania Spoločného obecného úradu (ďalej len SOÚ), pričom 
do roku 2023 hospodáril SOÚ s prebytkom a v roku 2024 po nastavení platobného mechanizmu na počet konaní 
nie podľa počtu obyvateľov vznikol obci nedoplatok 4.000,- €. Preto starostka namietala tento mechanizmus, ktorý 
sa objavil aj v novej zmluve o zriadení CZS. 
Poslanci vyjadrili súhlas s uzatvorením zmluvy, avšak s výhradou voči aktuálne navrhovanému spôsobu 
financovania, ktorý považujú za nevyvážený. Bolo prijaté uznesenie, ktorým sa zmluva schvaľuje s výhradou a 
zároveň sa ukladá starostovi obce pokračovať v rokovaniach o úprave financovania. Poslanci prerokovali 
podmienky zmluvy, ktoré požadujú prepracovať, ale zmluvu o zriadení centra schválili s výhradou voči platobným 
podmienkam v čl. IV, odsek 8 nadpolovičnou väčšinou všetkých poslancov (uznesenie č. 21/2025, za 3 – Ing. 
Peter Matejko, Martin Lichardus, Anna Trajteľová - proti Ing. Tomáš Hellebrandt, zdržal sa 0)

K bodu 5. Príprava akcie 740. výročie prvej zmienky o obci.   
Manuál ochrany pamiatkovej zóny je už v tlači, do konca apríla dobehne sponzoring na monografiu Vyšná 
a Nižná Boca. Je potrebné dohodnúť s pani farárkou organový koncert a podrobnosti ohľadom hostí a uvedenia 
publikácie o pamiatkovej zóne do života.   

K bodu 6. Rôzne
Starostka – oboznámila  poslancov OZ s prijatým dodatkom k zmluve o dielo na vypracovanie Komunitného plánu 
sociálnych služieb, ktorý pre obec realizuje MAS Horný Liptov. Predmetom dodatku je aktualizácia /vyhotovenie 
Komunitného plánu sociálnych služieb na roky 2025 – 2031, ako strednodobého programového dokumentu, 
v zmysle § 83 zákona č. 448/2008 Z. z. o sociálnych službách a v zmysle povinnosti zosúladenia KPSS obce 
s Národnými prioritami rozvoja sociálnych služieb na roky 2021 – 2030 vydané Ministerstvom práce, sociálnych 
vecí a rodiny SR v roku 2021 a v zmysle Koncepcie rozvoja sociálnych služieb Žilinského samosprávneho kraja 
na roky 2024 – 2031 vydanej v januári 2025. preto sa mení termín dodania a  odovzdania 
aktualizácie/vyhotovenia Komunitného plánu sociálnych služieb najneskôr do 31.7.2025. V dôsledku oneskorenia 
termínu odovzdania KPSS spracovateľ odporučil schválenie predĺženia platnosti aktuálneho KPSS pre obdobie 
rokov 2018 – 2022 do času vypracovania a schválenia aktualizovaného dokumentu – Komunitného plánu 
sociálnych služieb na roky 2025 – 2031. Poslanci schválili predĺženie platnosti aktuálneho KPSS na roky 2018 – 
2022 do času vypracovania a schválenia jeho aktualizácie všetkými hlasmi prítomných poslancov ( uznesenie č. 
22/2025 za 4 – Ing. Peter Matejko, Ing. Tomáš Hellebrandt,  Martin Lichardus, Anna Trajteľová - proti 0, zdržal sa 
0)

 Starostka podala žiadosť o dotáciu na osvetlenie javiska v sále kultúrneho domu -  Ministerstvo investícií, 
regionálneho rozvoja a informatizácie SR v sume 48 000,- € dotácie pre obce do 1000 obyvateľov. 

 Dňa 16.4.2025 sa starostka stretla s JUDr. Romanom Škerlíkom, ktorý potvrdil zastupovanie obce 
v prípadnej žalobe o náhradu škody podanej právnym zástupcom E. Hibik. 

 Prepadnutá cesta je opravená, vyššie pri KD sa cesta prepadla opäť, firma Slovkorekt opravila aj túto 
prepadlinu, pričom bolo zistené, že rúry nie sú prasknuté len sú výškovo rozdielne, čo spôsobuje pri vysokej 
hladine vodného toku vymývanie násypu nad rúrou. 

 Do žumpy pri KD nateká voda, predpokladáme prasknuté potrubie niekde pod rampou, pri prácach na 
schodisku bude potrebné odhaliť aj toto potrubie a zistiť odkiaľ nepretržite nateká voda do žumpy. Cez 
vodomer je nameraná spotreba cca 1 m³ ročne a obec vo februári dala vytiahnuť 5 m³ žumpu a o mesiac 
neskôr bola opäť plná, pričom na vodomere bola minimálna spotreba. 

K bodu 7. Ukončenie 
Starostka  poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie  OZ

Zapísal: Mgr. Silvia Skusilová Mgr. Silvia Skusilová
starostka

Overovateľ: Anna Trajteľová   




